
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 22. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 215

Mener ministeren, at det er rimeligt, at de mange VUC-institutioner, der lige nu er hårdt

pressede på økonomi og derfor må lukke afdelinger, skal vente på, at regeringen tager

en ”temperaturmåling” af institutionslandskabet, før der kan forventes handling fra rege-

ringens side, der sikrer en bred geografisk uddannelsesdækning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Trine Bramsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Bramsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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